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Bydgoszcz, dnia 20 stycznia 2014 r. 

 
 

Protokół 
z posiedzenia Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa 

w dniu 15 stycznia 2014 r. 
 
1. W posiedzeniu Komisji uczestniczyły osoby podpisane zgodnie z listą obecności 

(załącznik nr 1 do Protokołu). Wymóg kworum został spełniony. 
2. Posiedzenie otworzył radny Maciej Makowski – przewodniczący Komisji, który powitał 

bardzo serdecznie przybyłych członków Komisji i zaproszonych gości oraz przedstawił 
porządek obrad, który został następnie przyjęty jednogłośnie przez Komisję. 

3. Przechodząc do kolejnego punktu posiedzenia Przewodniczący Komisji poprosił                  
pana Czesława Czaykowskiego o omówienie „Informacji o pracy Powiatowego 
Rzecznika Konsumentów i założeń na 2014 rok”. 

Pan Czaykowski omówił materiał, podkreślając że liczba skarg utrzymała się                        
na podobnym poziomie co w 2012 roku.  

W dalszej części Przewodniczący Komisji poprosił o pytania do materiału: 
Radny Jan Klapczyński spytał czy łatwiej załatwia się sprawy konsumentów                       

i czy przedsiębiorcy są bardziej przychylni w uznawaniu zasadności zgłaszanych skarg.  
Pan C. Czaykowski odparł, iż w tej kwestii jest bardzo różnie. Jako jednak 

Powiatowym Rzecznik Konsumentów dysponuje możliwością nałożenia kary pieniężnej 
co bardzo często skutkuje uznaniem skarg konsumentów. 
Ponieważ w powyższym temacie nie było więcej pytań Przewodniczący Komisji poddał 
Informację Powiatowego Rzecznika Konsumentów pod głosowanie.  
Komisja przyjęła informację jednomyślnie. 

4. W następnym punkcie Przewodniczący Komisji poprosił pana Zbigniewa Jarosza 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przedstawienie „Informacji o pracy 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego za 2013 rok”.   

Przewodniczący Komisji prosząc o ewentualne pytania do przedstawionego             
przez pana Z. Jarosza materiału, spytał czy w porównaniu z rokiem 2012 wzrosła liczba 
spraw. 

Pan Z. Jarosz ocenił, iż odnotowano spadek ilości decyzji przekazywanych                            
z Wydziału Budownictwa. Wzrosła natomiast liczba pism kierowanych do Inspektoratu. 
Bardzo często zdarza się jednak, iż pisma te są niezasadne, poruszają problemy nie 
będące w gestii PINB.. 
Ponieważ w powyższym temacie nie było więcej pytań Przewodniczący Komisji poddał 
informację pod głosowanie.  
Komisja przyjęła informację jednomyślnie. 

5. W kolejnym punkcie Przewodniczący Komisji poprosił pana Tomasza Federowicza               
o omówienie: „Sprawozdania Starosty Bydgoskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2013”. 

Przewodniczący Komisji poprosił o ewentualne pytania do przedstawionego             
przez pana T. Federowicza materiału. 
Ponieważ w powyższym temacie nie było więcej pytań Przewodniczący Komisji poddał 
informację pod głosowanie.  
Komisja zaopiniowała informację i uchwałę jednomyślnie. 
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6. W dalszej części porządku posiedzenia Komisja przeszła do omawiania wymienionych 
poniżej materiałów sesyjnych ujętych w porządku posiedzenia Sesji Rady Powiatu: 
a) Uchwała w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  
Komisja zaopiniowała informację jednomyślnie. 

b) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie współdziałania jednostek samorządu 
terytorialnego: Powiatu Bydgoskiego, Miasta Bydgoszcz, Gminy Miasta Toruń, Powiatu 
Toruńskiego, Gminy Nakło nad Notecią i Gminy Kowalewo, w celu wspólnej realizacji 
projektu pn. „Program działań dla miejskich obszarów funkcjonalnych Bydgoszczy                       
i Torunia w nowej perspektywie finansowej 2014 – 2020” w ramach Programu 
Operacyjnego Pomoc Techniczna. 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

c) Sprawozdanie z dokonanych umorzeń, odroczeń lub rozkładania na raty należności 
pieniężnych za okres II półrocza 2013r. 
Komisja zaopiniowała Sprawozdanie  jednomyślnie. 

d) Uchwała zmieniająca budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2014. 
Uchwałę omówiła pani Grażyna Czepanko Skarbnik Powiatu Bydgoskiego. 
 Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

7. W kolejnym punkcie Komisja przeszła do wolnych wniosków: 
a) Radna Małgorzata Niedźwiecka zwróciła uwagę na zły stan drogi powiatowej                   

do Gądecza na terenie Gminy Dobrcz. Spytała w związku z tym Dyrektora Wydziału 
Dróg Powiatowych czy istnieje możliwość wykonania na tej drodze naprawy 
ubytków w nawierzchni przez Gminny Zakład Komunalny w Dobrczu ? 
Dyrektor R.Meger odparł, iż kwota wydatkowana przez Powiat na remonty 
cząstkowe przekracza progi określone w ustawie Prawo Zamówień Publicznych.              
W związku z tym na zadanie to Powiat ogłasza przetarg, do którego może również 
przystąpić GZK w Dobrczu. 

b) Radny Roman Guździoł spytał Dyrektora Romana Megera, czy jest możliwość 
namalowania osi jezdni na drodze powiatowej Chrośna – Nowa Wieś Wielka.  
Odpowiedzi Radnemu udzielił p. Roman Meger, informując iż takie oznakowanie 
można wykonać tylko w sytuacji gdy szerokość drogi przekracza 5,80 metra. 
Ponieważ droga Chrośna - Nowa Wieś Wielka jest węższa, nie ma możliwości 
wykonania takich prac. 
Radny Marek Staszczyk zabierając w tej sprawie głos stwierdził, iż zdaje sobie 
sprawę z obowiązywania pewnych norm, które wykluczają przeprowadzenie tego 
typu prac. Jednak ponieważ życie i bezpieczeństwo do druga strona, poprosił 
Dyrektora aby ten rozważył możliwość wykonania innych prac poprawiających 
bezpieczeństwo na wspomnianej drodze.  

c) Radny Maciej Makowski spytał Dyrektora R. Megera, czy na drodze powiatowej 
przebiegającej obok OW Julia w Samociążku, można postawić węższe słupki 
zabezpieczające pieszych na chodniku. 
Pan R.Meger oświadczył, iż nie jest to możliwe, bowiem zamontowane aktualnie 
słupki, muszą mieć solidną konstrukcję, aby ochraniać pieszych przed pojazdami, 
zwłaszcza w miejscach gdzie nie ma wydzielonego przez krawężniki chodnika. 
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8. Posiedzenie Komisji zakończy Przewodniczący, który podziękował wszystkim 
uczestnikom za przybycie i udział.  
 

 
Załącznik 
Lista obecności 
 
Protokołował: 
Tomasz Federowicz 
 

 

Podpisy członków komisji: 

1. Maciej Makowski – przewodniczący komisji  ….…………………………… 

2. Henryk Baumgart – wiceprzewodniczący komisji  ….…………………………… 

3. Roman Guździoł      …….………………………… 

4. Romuald Góralczyk     ….…………………………… 

5. Jan Klapczyński       …….………………………… 

6. Małgorzata Niedźwiedzka      …….……..…..……………… 

7. Marek Staszczyk       …….……..…..……………… 

8. Andrzej Szmytka     …….……..…..……………… 

 


